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BRMG.0012.81.2018/KS 
 

PROTOKÓŁ Nr 46-7/2018 
 

Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 29 sierpnia 2018 roku, a rozpoczęło o godz.16:15 w sali Seana 
Lestera nr 003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan 6 (sześciu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 
(sześć) osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Uchwałą Rady Miasta Gdańska nr LV/1554/18 w sprawie zmiany w składzie 
osobowym Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska do składu osobowego 
Komisji Sportu został powołany radny Adam Nieroda. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca 
Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 46 posiedzenia Komisji, stwierdziła quorum, powitała zebranych i 
poinformowała, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, został 
wysłany do radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 

 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska – druk nr 1722 - w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – 
druk nr 1723 - w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Opiniowanie wniosku dotyczącego zmiany najemcy w umowie najmu 
(ul. Traugutta 29 w Gdańsku). 
Przedstawia: Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
 

4. Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta 
Gdańska. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

5. Kwestia ścieżki rowerowej, deptaku wraz z miejscem widokowym po 
dawnym nasypie kolejowym na odcinku dawnej linii SKM Gdańsk 
Brzeźno – Gdańsk Nowy Port oraz zagospodarowanie terenu po 
dawnym dworcu kolejowym Gdańsk Nowy Port na tereny rekreacyjne.  
Przedstawiają: Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych, 
Pan Remigiusz Kitliński – Oficer Rowerowy 
 

6. Wnioski Komisji Sportu RMG do projektu budżetu Miasta Gdańska na 
rok 2019.  
 

7. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Następnie, wobec uwag do porządku obrad, Przewodnicząca poddała jego 
przyjęcie pod głosowanie. 
Głosowanie: 
5 za - jednogłośnie 
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PUNKT  - 1 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 1722 + Autopoprawka - w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. BRMG.0006.279.2018). 
 

Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków, w imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały wraz z 
Autopoprawką - w zakresie działania Komisji. 
Powiedziała: w zakresie działania państwa Komisji w druku 1722 dokonuje się 
zmiany w przedsięwzięciu Promocja Miasta Gdańska przez kluby sportowe. Zmiana 
polega na zwiększeniu wartości przedsięwzięcia o kwotę 163 456 zł i wynika to z 
faktu, żeby uzupełnić środki w celu zabezpieczenia odpowiedniej kwoty do 
podpisania umów z klubami sportowymi po rozstrzygniętych przetargach. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
W przetargach czy konkursach? 
 
Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków 
W przetargach.      
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu 
uchwały wraz z Autopoprawka, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji 
poddała pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1722 + Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Agnieszkę Rawę – Głównego Specjalistę w Wydziale 
Budżetu Miasta i Podatków, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, 
przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1722 + 
Autopoprawka - w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 46-7/90-11/2018). 
 

PUNKT  - 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – druk nr 1723 + 
Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. BRMG.0006.280.2018). 
 

Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków, w imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały wraz z 
Autopoprawką - w zakresie działania Komisji. 
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Powiedziała: W zakresie działania państwa komisji w tej uchwale jest jedna 
zmiana, która polega na zwiększeniu środków o 2 tys. zł i jest przeznaczona na 
pokrycie kosztów projektu boiska wielofunkcyjnego przy ul. Orfeusza. 
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu 
uchwały wraz z Autopoprawka, a następnie otworzyła dyskusję.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Na co jest ta kwota 2 tys. zł?  
 
Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków 
To jest na pokrycie kosztów projektu, wykonania projektu.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Czy możemy się spodziewać, że w przyszłym roku będzie ujęte to boisko w 
programie? 
 
Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków 
To już pytanie do pana dyrektora.  
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca poddała 
pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w 
druku nr 1723 + Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Agnieszkę Rawę – Głównego Specjalistę w Wydziale 
Budżetu Miasta i Podatków, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, 
przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1723 + 
Autopoprawka - w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 46-7/91-12/2018). 
 

PUNKT  - 3 
 

Opiniowanie wniosku dotyczącego zmiany najemcy w umowie najmu (ul. 
Traugutta 29 w Gdańsku) 
Pismo: Nr rej. NiD/4111/14/2015.929886 z 30 lipca 2018 r. – stanowi załącznik 
nr 4 do protokołu. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Pani przewodnicząca, szanowni państwo radni, zwracam się z prośbą o opinię na 
temat zmiany najemcy, który jest dzierżawcą naszego hotelu ROKO będącego w 
zasobach Gdańskiego Ośrodka Sportu. Otóż przedsiębiorca od 22 lat prowadzi tam 
działalność gospodarczą. Zmienia formę prowadzenia działalności z działalności 
gospodarczej pod nazwą Przedsiębiorstwo Produkcyjno Handlowo Usługowe „ROKO” 
Jacek Krawcewicz na spółkę prawa handlowego działającej pod nazwą Dom 
sportowca ROKO Sp. z o.o. Proszę o pozytywne zaopiniowanie zmiany. 
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Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
To jest techniczna zmiana formy? 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Ta sama osoba będzie. 
 
Radny Adam Nieroda – członek komisji 
Czyli realnie się nic nie zmienia. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Na jak długo jest umowa?   
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
To jest długoletnia umowa. Była zawarta na 10 lat. On od 22 lat tam zajmuje się 
tam działalnością. Jest w wieku mocno zaawansowanym. Jego syn wspólnie z nim 
pracował i teraz nieco własnościowe sprawy się zmieniają i forma działalności, ale 
nadal jest to firma rodzinna.  
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Czyli formalnie musi to przez nas przejść.  
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Pana Leszka Paszkowskiego – Dyrektora Gdańskiego Ośrodka 
Sportu, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 głosami za, 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała wniosek Gdańskiego Ośrodka Sportu w sprawie 
zmiany najemcy w umowie najmu lokalu użytkowego przy ul. Traugutta 29 w 
Gdańsku polegającej na wstąpieniu w miejsce podmiotu Przedsiębiorstwo 
Produkcyjno Handlowo Usługowe „ROKO” Jacek Krawcewicz podmiotu pn. Dom 
Sportowca ROKO Sp. z o.o. (Opinia nr 46-7/91-12/2018) 
 

PUNKT  - 4 
 

Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
 
Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Imprez Sportowych w Biurze 
Prezydenta ds. Sportu 
Odbędą się: 

• Drużynowe Mistrzostwa Europy w Motocrossie – 9 września. Bardzo ważna 
impreza motocrossowa. 

• Lechia – Karpaty, mecz towarzyski, też 9 września, 
• Runmageddon 14,15,16.09. 14 września mamy 2000 miejsc dla młodzieży za 

darmo, które będą mogły ze szkół skorzystać, a potem jest bieg na zapisy. 
Mamy 4,5 tysiąca zgłoszeń na dzisiaj.  

• Bieg Ląduj na Osowej 16.09. Jest już od paru lat. Bardzo dobra rzecz 
lokalna, bieg z lotniska do Osowej. W tym biegu biorą udział przede 
wszystkim ludzie, którzy tam mieszkają i pochodzą stamtąd.  



5 

 

• Mecz koszykówki w ramach eliminacji do mistrzostw świata w Chinach w 
2019 - Polska – Chorwacja 17 września, 

• 56 Bieg Westerplatte 23 września, 
•  II Turniej piłkarski dla młodzieży „Przystanek Metropolia” 27 września.   
To są imprezy do końca miesiąca.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania? Nie widzę pytań, także przechodzimy do 
kolejnego pkt.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
Jak będzie z MH Automatyką w tym sezonie? Przetrwa ten rok? 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu  
Mam nadzieję. Mocno tam wspieramy. Niestety właśnie otrzymali negatywną 
odpowiedź z Energii i o tyle są zrozpaczeni, że Energa zasila finansowo ich 
głównych konkurentów czyli Toruń i taka dziwna odpowiedź, że to nie mieści się w 
ich strategii, a jednocześnie podpisują umowę. Chłopcy są pod bramką. 
Wystartować wystartują, ale jak skończą ten sezon to zobaczymy.  

PUNKT  - 5 
 

Kwestia ścieżki rowerowej, deptaku wraz z miejscem widokowym po dawnym 
nasypie kolejowym na odcinku dawnej linii SKM Gdańsk Brzeźno – Gdańsk Nowy 
Port oraz zagospodarowanie terenu po dawnym dworcu kolejowym Gdańsk 
Nowy Port na tereny rekreacyjne.  
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
Liczyłam na wsparcie Oficera Rowerowego. Nie są mi bliskie te tematy. Zastępuję 
dzisiaj pana dyrektora, ale z tego co wiem i z wersji pisanych informacje, które 
odbywały się na poprzednich komisjach tak naprawdę w temacie jest Konstans, 
czyli ścieżka rowerowa nie jest ujęta w tym ogólnym kierunkowym programie 
przyjętym Uchwałą Rady Miasta w skrócie STER. Tak naprawdę w związku z tym nie 
jest priorytetowym zadaniem. Jeśli chodzi o politykę rowerową Oficer Rowerowy 
podobnie wyraziłby szerszą opinię. Jeśli chodzi o dworzec kolejowy PKP to też jest 
w pkt obrad dzisiejszego posiedzenia Komisji. W tym punkcie również jest 
Konstans, to znaczy widzimy jak wygląda dawny dworzec PKP SKM Nowy Port. To 
jest trochę zapomniana infrastruktura z torami, z zaniedbanymi przystankami, 
nieuporządkowana, leżąca na terenach będących własnością PKP i stanowisko 
Polskich Kolei Państwowych jest takie, że bardzo chętnie udostępnią nam teren, 
ale odpłatnie, albo w formie zamiany za inne miejskie tereny, czyli też odpłatnie. 
W momencie, kiedy kupimy ten teren to pierwsze co to trzeba będzie włożyć 
pieniądze, żeby uporządkować, żeby cokolwiek tam zrobić, Tak naprawdę dzisiaj 
ten teren ma dla nas wartość ujemną, czyli żeby w ogóle ucywilizować to miejsce, 
nie mówię w zakresie rekreacyjnym, ale w ogóle ucywilizować to trzeba będzie 
włożyć duże pieniądze, żeby zlikwidować tory, dawne przystanki. Właściwie tyle 
jestem w stanie powiedzieć.   
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Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania?   
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Jak można sprecyzować działania chociażby na tą kwestię ścieżki rowerowej, 
tudzież deptaka, miejsca widokowego to ogólnie Kolej stoi na stanowisku, jeszcze 
raz pani przypomni, że też by chciała grunt pewnie?   
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
Jeśli chodzi o przystanek to grunt, a jeśli chodzi o ścieżkę to moim zdaniem z pkt 
widzenia Miasta i polityki najważniejszym naszym dokumentem, którym my 
kierujemy się przyjmując do realizacji kolejne inwestycje, szczególnie w zakresie 
budowy tras i ścieżek rowerowych jest uchwała Rady Miasta i tak naprawdę 
uważam, że to jest pierwszy dokument, który powinien być zmieniony jeśli ta 
ścieżka miałaby wejść na listę inwestycji do realizacji to powinna się znaleźć w tym 
dokumencie, bo to nim się kierujemy i dla nas on jest priorytetem ten dokument, 
więc gdyby ta ścieżka nawet gdybyśmy się rozliczyli gruntami miałaby być 
realizowana to powinna być ujęta w programie, ponieważ ten program zanim 
powstał został przeanalizowany i te ścieżki mają logiczne połączenia. Tam jest 
kwestia ciągłości ścieżek i ich funkcjonalności. Ja reprezentuję stronę, która 
zajmuje się planowaniem inwestycji.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Właśnie chciałem zaplanować.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Żeby wpisać to do Programu STER to analizę zasadności powstania ścieżki 
rowerowej w tym rejonie i ujęcia jej, jako osobny wniosek Komisji.   
 
Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
Wydaje mi się, że to jest najlepsza droga, bo to jest pokazanie tak naprawdę 
strategicznych kierunków rozwoju infrastruktury rowerowej i jeśli mamy kierować 
się jakimś dokumentem to właśnie to jest ten STER. 
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
To zawnioskujmy.   
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK      
              

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
analizę i ujęcie w programie STER drogi rowerowej na odcinku dawnej linii SKM 
Gdańsk Brzeźno – Gdańsk Nowy Port. 
 

Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 5 
głosami za. 
 

Wniosek nr 46-7/32-9/2018 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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PUNKT  - 6 
 

Wnioski Komisji Sportu RMG do projektu budżetu Miasta Gdańska na rok 2019.  
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Jedyne wnioski, które wpłynęły to od radnego Andrzejczaka.  
 

1. Budowa nowej hali z lodowiskiem.  
2. Budowa na gdańskich plażach w Jelitkowie, Brzeźnie, na Stogach 

infrastruktury umożliwiającej postawienie saun lub innych obiektów w 
zależności od pory roku.  

3. Budowa boiska wielofunkcyjnego przy ul. Siedleckiego. 
4. Projekt boiska przy ul. Otomińskiej.  
5. Budowa kompleksu sportowego przy ul. Kościerskiej.  
6. Budowa boiska szkolnego przy szkole SP Nr 35 przy ul. Wąsowicza.  
7. Doposażenie plaż miejskich w wodne place zabaw m. in. w Jelitkowie, 

Brzeźnie, na Stogach.  
8. Zwiększenie finansowania klubów sportowych i organizacji sportowych w 

programach grantowych na 2019 r. o 4 mln złotych.  

 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Zgłaszam wnioski: modernizacja Skateparku w Nowym Porcie ul. Wyzwolenia za 
Zespołem Szkół Morskich wraz z kortem tenisowym obecnym na tym terenie. Druga 
sprawa to też mieliśmy na Komisji kwestia remontu hali sportowej w Zespole Szkół 
Morskich, która do dzisiaj nie działa i kolejny sezon się zaczyna i dzieciaki będą 
biegać po plaży.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Proponuję, żeby uwzględnić tam też projekt, przede wszystkim projekt 
modernizacji tej sali.  
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok budowy nowej hali z lodowiskiem 
zgodnie z analizami Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego. 
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 4 
głosami za. Radny Adam Nieroda wyłączył się z głosowania.  
 
Wniosek nr 46-7/33-10/2018 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok budowy na gdańskich plażach w 
Jelitkowie, w Brzeźnie, na Stogach infrastruktury umożliwiającej postawienie saun 
lub innych obiektów w zależności od pory roku. 
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Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania 4 głosami za, przy 
1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się. 
 
Wniosek nr 46-7/34-11/2018 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok budowy boiska wielofunkcyjnego 
przy ul. Siedleckiego. 
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 5 
głosami za. 
 
Wniosek nr 46-7/35-12/2018 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok projektu boiska przy ul. 
Otomińskiej. 
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 5 
głosami za. 
 
Wniosek nr 46-7/36-13/2018 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok budowy kompleksu sportowego przy 
ul. Kościerskiej. 
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 5 
głosami za. 
 
Wniosek nr 46-7/37-14/2018 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok budowy boiska szkolnego przy SP Nr 
35 przy ul. Wąsowicza. 
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 5 
głosami za. 
 
Wniosek nr 46-7/38-15/2018 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok doposażenia plaż miejskich w wodne 
place zabaw m. in. w Jelitkowie, w Brzeźnie, na Stogach. 
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 5 
głosami za. 
 
Wniosek nr 46-7/39-16/2018 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
zwiększenie kwoty w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok przeznaczonej na 
finansowanie klubów sportowych i organizacji sportowych w programach 
grantowych na 2019 rok o 4 mln zł.  
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 6 
głosami za. 
 
Wniosek nr 46-7/40-17/2018 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok modernizacji Skateparku w Nowym 
Porcie przy ul. Wyzwolenia wraz z kortem tenisowym znajdującym się na tym 
terenie za Zespołem Szkół Morskich.  
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 6 
głosami za. 
 
Wniosek nr 46-7/41-18/2018 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok projektu modernizacji hali 
sportowej w Zespole Szkół Morskich przy ul. Wyzwolenia. 
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 6 
głosami za. 
 
Wniosek nr 46-7/42-19/2018 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Jeszcze dwie sprawy mi się nasunęły. Mieliśmy na Komisji koncepcję całorocznego 
stoku narciarskiego, który miałby się pojawić. Pokazywali analizy.  
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Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Ta koncepcja stanowiła generalnie, że w naszych warunkach klimatycznych 
utrzymanie tegoż stoku i też posadowienie go na odpowiednim terenie byłoby dosyć 
trudne. Z tej analizy wynikało, że warunków zbyt dobrych na Pomorzu do tego nie 
ma. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok projektu całorocznego stoku 
narciarskiego zgodnie z przedstawioną koncepcją przez Gdańską Agencję Rozwoju 
Gospodarczego. 
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania 3 głosami za, przy 
0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się. Radny Adam Nieroda wyłączył 
się z głosowania. 
 
Wniosek nr 46-7/43-20/2018 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Mój ostatni wniosek budowa, bo jeśli jest boisko, które przez wiele lat spełniało 
swoje funkcje, ale nie działa od wielu lat to trzeba nowy projekt czy modernizację?  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Jak działa to projekt i modernizacja.  
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok projektu i modernizacji 
pełnowymiarowego boiska przy ul. Tamka na Stogach.  
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 6 
głosami za. 
 
Wniosek nr 46-7/44-21/2018 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Pozwolę sonie jeszcze jeden wniosek złożyć. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
ujęcie w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok modernizacji basenu w Szkole 
Podstawowej Nr 2 przy ul. Marusarzówny w Pieckach Migowie.   
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 6 
głosami za. 
 
Wniosek nr 46-7/45-22/2018 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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PUNKT  - 7 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.   
 

Korespondencja została członkom Komisji przesłana mailowo.  
 
 

W związku z tym, że nie było spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym 
posiedzenie zakończono – godz. 16:50. 
 
 
 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu RMG 

 

Beata Jankowiak 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska  


